
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2018/19:307 LMA-kort

Det har rapporterats i medierna om omfattande missbruk av Migrationsverkets 
LMA-kort. Korten är lätta att förfalska eftersom de inte innehåller särskilt 
många säkerhetsdetaljer. Genom kortet kan innehavaren bland annat få lägre 
patientavgifter inom vården och lägre pris på mediciner, vilket gör kortet 
eftertraktat på den svarta marknaden. Förutom förfalskningar sker det handel 
med äkta kort, där innehavaren har anmält förlust av kortet och fått ett nytt. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson följande:

 

Vad tänker ministern göra för att stoppa detta missbruk som undergräver både 
rättssystemet och den gemensamma välfärden? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-25
Besvaras senast
2019-03-06 kl. 12.00


